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1. Inleiding
Eind mei 2019 informeerden wij u via een raadsinformatiebrief (corsanummer 19.030151) over de 
stand van zaken rond de uitwerking van het rapport “Ruimte voor Sport”. 
Het afgelopen jaar zijn wij in gesprek gegaan met diverse sportverenigingen en dan met name de 
buitensportverenigingen. 
De informatie die uit de gesprekken naar voren is gekomen hebben we intern beoordeeld  en 
gedeeld met de Sportraad. Met de sportraad als klankbord zijn we vervolgens een vervolgtraject 
gestart. Parallel hieraan hebben we de gesprekken met de gebruikers van het sportpark Elsenburg 
geïntensiveerd. Over beide trajecten informeren wij u door middel van deze raadsbrief.  

2. Kern informatie
De onderwerpen die in de gesprekken met de verenigingen aan de orde kwamen waren vrij divers.  
Het betrof veel algemene onderwerpen (verloop ledenaantal, verloop/behoefte vrijwilligers, financiën, 
multifunctioneel gebruik van de accommodatie, staat van onderhoud clubaccommodatie, 
samenwerking met andere verenigingen) maar ook specifiek aan de accommodatie/vereniging  
gerelateerde onderwerpen (bereikbaarheid sportpark, rol van gemeente als verbinder tussen 
sport/welzijn/gezondheid/zorg), onder cq overbespeling, ideeën over fusies tussen verenigingen.

2.1 Visie op de accommodaties)
       De informatie uit de gesprekken met de verenigingen nemen we mee in een eerste schets van een  

te ontwerpen visie (stip op de horizon) op de sportparken in Rijswijk richting 2025. Hierbij kijken we 
naar Rijswijk specifieke ontwikkelingen en landelijke ontwikkelingen met betrekking tot de 
sport(beoefening) en accommodaties meenemen.

       Het betreft dan o.a. de volgende ontwikkelingen: 
 Informatie uit de gesprekken met de verenigingen
 Ontwikkelingen rond Behoefteonderzoek sportaccommodaties
 Ontwikkelingen rond maatschappelijke rol verenigingen (landelijke ontwikkeling)
 Ontwikkelingen rond Sportakkoord
 Ontwikkelingen rond veranderende rol verenigingsleven (landelijke ontwikkeling)
 Ontwikkeling rond sportaccommodaties (multifunctioneel, kwalitatief hoogwaardig, ligging, regionaal 

bezien)  
 Ontwikkelingen rond de rol van de gemeente met betrekking tot accommodaties en de sport 

(regierol) 

2.2 Sportpark Elsenburg
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      Het behoefteonderzoek sportaccommodaties is heel duidelijk over een tekort aan capaciteit op het 
Sportpark Elsenburg en dan met name met betrekking tot de hockeycapaciteit. Uitbreiding van het 
sportpark was lange tijd niet mogelijk in verband met de aanwezige plofzone. Deze zone wordt per 1 
januari 2021 opgeheven.

      Het opheffen van de plofzone was voor ons aanleiding om gesprekken te starten met de bespelers 
van het sportpark t.w. de hockeyvereniging RHC en de wielervereniging de Spartaan. 

      De gesprekken hebben geleid tot een eerste ontwerp van een multifunctioneel sportpark met een 
nieuwe (gezamenlijke) clubaccommodatie voor de bespelers en uitbreiding van de hockeycapaciteit 
met een waterveld en vervanging van een huidig hockeyveld naar een waterveld. We gaan ook nog 
in gesprek met de fietscrossvereniging (FCC Rijswijk) om deze ook onder te brengen op het 
sportpark. 

       Deze ontwikkelingen zijn zeer recent ontstaan en we zijn momenteel bezig om een concreet beeld te 
krijgen van een planning en van de financiële impact van de herstructurering van het sportpark. 

3. Gevolgen en/of vervolgtraject
3.1 Visie 

Op het moment dat een concept visie gereed is gaan wij in gesprek met de verenigingen en uw raad. 
Wij vinden het cruciaal dat een uiteindelijke visie op voldoende draagvlak kan rekenen en een 
product wordt wat we samen met de verenigingen en uw Raad hebben opgesteld. Wij verwachten in 
het vierde kwartaal van 2020 bijeenkomsten hierover te kunnen beleggen. 

3.2 Sportpark Elsenburg
Wij zijn in gesprek met de bespelers van het sportpark om in beeld te brengen hoe de planning van 
de uitvoering van het project eruit kan zien. Tevens kunnen de verenigingen aan de voorkant van het 
proces hun wensen nog inbrengen (binnen door de gemeente gestelde kaders). 
Wij willen de herstructurering van het sportpark meenemen bij de opstelling van de begroting 2021 
en volgende. In het kaderdebat is door Wethouder Lugthart aangegeven uw raad voor de 
begrotingsbehandeling een concreet voorstel aan te bieden. Deze zomer zal er tot overeenstemming 
gekomen moeten worden.

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,
de secretaris,

P.M. Schuit

de burgemeester,

drs. M.J. Bezuijen
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